

## **卫理公会以萨迦守望者 14-20/07/2022**

### **七月第三个星期的祷告事项**

#### **一、家庭**

1. 为着家中还没信主的人不住祷告，只要还有家人一日不信主，就要继续为他们的救恩祷告。求主藉着圣灵在家人的心中动工，引导和感化他们，以致他们愿意打开心门，接受主耶稣成为个人的救主。
2. 为着神能在这时代在家庭中作成恢复与合一的工作祷告。求主让家能够成为荣耀的见证，夫妻关系与亲子关系能够和谐美好，见证基督徒的生命。

#### **二、教会**

1. 祷告牧者与教会领袖蒙圣灵恩膏有异象与能力来面对后疫情时期所带来在牧养，宣教和操作方面的挑战。祷告教会可以运用科技或各样可行的办法，在将近两年因疫情所带来的“社交距离”后重新与群羊连接。
2. 祷告我们对他人有爱心与同理心，特别是那有需要的人。祷告我们不要失去起初的爱心，在疫情的新常态之下，能积极的对神、对人活出爱，怜悯有需要的邻舍，给予帮助。

#### **三、国家**

1. 财政部长东姑扎夫鲁指出，政府正在遴选合适的针对目标群燃油补贴机制，并很快提呈内阁。祷告，内阁、首相以及相关部门会找到正确方案，让燃油补贴机制能惠及人民，特别是B40低收入群及M40中等收入群。  
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2022/07/12/498417?source=lead>
2. BA.5最新亚变种病毒攻陷大马，医学专家预计此变种病毒将造成更高的感染率，导致确诊病例暴增。专家也指出，BA.5变种病毒有逃脱抗体的特质，以至于人么可能重复感染。祷告，民众不会对新一波的疫情掉以轻心，仍尽可能做好防疫措施如戴口罩。我们也祷告上主保护祂的子民，无论出入都有平安，不受病毒所感染。  
<https://www.youtube.com/watch?v=AGLnxAPzVEI>

#### **四、世界**

1. 日本前首相安培晋三于7月8日遭到枪击而去世，这项新闻震惊全球，因为在日本枪击案是极罕见的，每年因枪击而死亡的人数不到10人。在日本拥有枪支是极困难的，需要有良好的记录和接受强制性的培训。因此心理而造成的保安宽松可能就成为犯罪分子可利用的漏洞。安培已在周二安葬，逾200个国家地区组织纷纷悼念。祷告，上主亲自安慰其家人与亲戚，也为他们的救恩向主祈求。

<https://www.bbc.com/zhongwen/simp/world-62096302>

2. 斯里兰卡近期宣布破产，其总统拉贾帕克萨被指控贪污和管理不善，导致国家破产并引发了有史以来最严重的经济危机。在民众的压力之下，他宣布下台，一个临时的全党派团结政府将暂时接手政权，现有内阁届时将全部辞职。斯里兰卡议会将于周五重新召开，新总统将于 7 月 20 日由议员们选出。祷告，新的看守政府能带领斯里兰卡妥善处理目前的经济危机，让国家摆脱困境。

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2022/07/12/498517>

## **Issachar Watchmen Methodist 14-20/07/2022**

### **Prayer Items for 3rd week of July**

#### **A. Family**

1. Continue praying for those in your family who have not believed in the Lord yet. As long as there are still family members who do not believe in the Lord, we should continue to pray for their salvation. Pray for the Lord to work through the Holy Spirit in the hearts of family members, to mould and change them, so that they willingly open their hearts to accept Jesus as their Lord and personal saviour.
2. Pray that God will do the work of restoration and reconciliation in the families of this era. Pray that the family can be a glorious testimony of the beauty and harmony that can take place in relationships between husband and wife, parent-child; so that the Christian life can be a testament to God.

#### **B. Church**

1. Pray for the anointing of the Holy Spirit to be upon pastors and church leaders. May they have the vision and ability to face the challenges of pastoral ministry, missions and administrations that is brought about by the post-pandemic period. Pray that the church can use technology and various other methods to reconnect with church members after the time of “social distance” that was imposed upon them by the pandemic these past two years.
2. Pray that we have love and empathy towards others, especially those in need. Pray that we will not lose our first love for God; and, as we live under “the new normal”, may we be able to actively live out that love as we help the people around us who are in need.

#### **C. Nation**

1. Finance Minister Tunku Zafrul pointed out that the government is in the process of selecting a suitable fuel subsidy mechanism for the target group and will soon submit it to the Cabinet. Pray that the Cabinet, Prime Minister and relevant departments will implement the right solution so that the fuel subsidy mechanism can benefit the people, especially the B40 low-income group and the M40 middle-income group.  
<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2022/07/12/498417?source=lead>
2. The latest sub-variant of Coronavirus BA.5 has invaded Malaysia. Medical experts predict that this variant of the virus will cause a

higher infection rate and lead to a surge in confirmed cases. Experts also pointed out that the BA.5 variant virus is able to hide from antibodies, so it is possible for people to be re-infected. Pray that the public will not take the new wave of the epidemic lightly, and will still do their best to take preventive measures, such as wearing masks where necessary. We also pray that the Lord will protect His people from being infected by the virus.

<https://www.youtube.com/watch?v=AGLnxAPzVEI>

#### **D. World**

1. Former Japanese Prime Minister Shinzo Abe was fatally shot on July 8th. This news has shocked the world as gun crimes are so rare in Japan. It is also extremely difficult to own a gun in Japan as it requires one to have no criminal records and mandatory training. The lax security caused by this mentality may have created a loophole that criminals can exploit. Abe was buried on Tuesday, with more than 200 national and regional organizations paying tribute. Pray for the Lord's comfort to be upon Shinzo Abe's family and relatives, and pray also for their salvation.

<https://www.bbc.com/zhongwen/simp/world-62096302>

2. Sri Lanka has recently declared bankruptcy, and its President, Rajapaksa, has been accused of corruption and mismanagement that caused the country to go bankrupt and triggered the worst economic crisis in its history. Under public pressure, he announced his resignation, and a temporary all-party unity government will temporarily take over power. The existing cabinet will resign at that time. Sri Lanka's parliament will reconvene on Friday and a new president will be elected on July 20. Pray that the new government can lead Sri Lanka and properly handle the current economic crisis.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2022/07/12/498517>

## **Isakhar Pengawal Methodist 14-20/07/2022**

### **Doa minggu ketiga Julai**

#### **A. Keluarga**

1. Berdoa untuk ahli keluarga yang belum percaya Yesus Kristus. Asalnya masih ada ahli keluarga yang belum menpercayai, teruslah berdoa untuk keselamatan mereka. Mohon Roh Kudus teruslah bekerja dalam hati mereka, membimbang mereka, supaya akhirnya mereka sudi menerima Yesus Kristus sebagai juruselamat.
  
2. Berdoa agar Allah memberkati keluarga dengan pemulihan dan satu hati dalam masa ini. Agar keluarga boleh menjadi kesaksian yang mulia, hubungan suami isteri dan anak-anak yang baik akan dapat menjadi saksi Kristian yang baik.

#### **B. Gereja**

1. Berdoa agar para pastor and pemimpin gereja dipenuhi Roh Kudus dan kuasa untuk memikul tanggungjawab dalam masa pandemik khasnya dalam penggembalaan, misi dan pentadbiran. Berdoa agar gereja teruskan usaha dalam menggunakan Informasi teknologi dan cara-cara yang lain supaya menyambung semula dengan domba-domba selepas "jarak sosial" untuk begitu lama.
  
2. Berdoa agar kita sendiri menpunyai kasih sayang dan empati terhadap orang lain, khasnya orang yang memerlukan. Berdoa agar kita tidak menghilangkan kasih yang pertama, di bawah masa pandemik, Secara aktif menunjukkan kasih kepada Tuhan dan orang, menunjukkan belas kasihan kepada jiran yang memerlukan, dan memberi pertolongan.

#### **C. Negara**

- 1.. Menteri Kewangan Tunku Zafrul menegaskan bahawa kerajaan sedang berada dalam proses memilih mekanisme subsidi petrol yang sesuai untuk kumpulan sasar dan tidak lama lagi akan menyerahkannya kepada Kabinet. Doalah agar kabinet, Perdana Menteri dan jabatan berkaitan dapat membuat keputusan yang tepat agar mekanisme subsidi petrol ini dapat memberi manfaat kepada rakyat khususnya golongan berpendapatan rendah B40 dan golongan berpendapatan sederhana M40.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/nation/2022/07/12/498417?source=lead>

2. Sub-varian terbaru BA.5 telah menceroboh Malaysia. Pakar perubatan meramalkan bahawa virus varian ini akan menyebabkan kadar jangkitan yang lebih tinggi dan membawa kepada lonjakan kes yang disahkan. Pakar juga menegaskan bahawa virus varian BA.5 mempunyai ciri yang melarikan diri daripada antibodi, akibatnya orang ramai boleh dijangkiti semula. Berdoalah agar orang ramai tidak mengambil mudah terhadap gelombang baharu wabak ini, dan akan tetap mengambil langkah pencegahan seperti memakai topeng. Kami juga berdoa agar Tuhan melindungi umat-Nya daripada dijangkiti virus walaupun di mana mereka berada.

<https://www.youtube.com/watch?v=AGLnxAPzVEI>

#### **D.Dunia**

1. Berita bahawa bekas Perdana Menteri Jepun Shinzo Abe ditembak dan meninggal dunia pada 8 Julai mengejutkan seluruh dunia, kerana kes tembakan sangat jarang berlaku di Jepun. Memiliki senjata api di Jepun adalah sesuatu yang amat sukar dan memerlukan rekod yang baik serta latihan wajib. Oleh itu, kelonggaran dari segi keselamatan yang disebabkan oleh psikologi ini mungkin menjadi celah yang boleh dieksloitasi oleh penjenayah. Abe telah dikebumikan pada hari Selasa, dengan lebih daripada 200 organisasi kebangsaan dan serantau memberi penghormatan. Berdoalah, agar Tuhan menghiburkan keluarga dan sanak saudaranya, dan meminta Tuhan untuk keselamatan mereka.

<https://www.bbc.com/zhongwen/simp/world-62096302>

2. Sri Lanka baru-baru ini mengisytiharkan muflis, dan Presidennya Rajapaksa telah dituduh melakukan rasuah dan salah urus, menyebabkan negara itu muflis dan mencetuskan krisis ekonomi terburuk dalam sejarah. Di bawah tekanan awam, beliau mengumumkan peletakan jawatannya, kerajaan perpaduan semua parti akan mengambil alih kuasa sementara, dan kabinet sedia ada akan meletakkan jawatan pada masa itu. Parlimen Sri Lanka akan bersidang semula pada hari Jumaat dan presiden baharu akan dipilih oleh ahli parlimen pada 20 Julai. Berdoa agar kerajaan sementara yang baharu dapat memimpin Sri Lanka menangani krisis ekonomi semasa dengan baik.

<https://www.orientaldaily.com.my/news/international/2022/07/12/498517>